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Inquire and Confirm
询问和确认
A: Excuse me. Are you Mr. Rex Smith?

对不起，您是勒克斯·史密斯先生吗？

B: Yes, I am. And are you Mr. Li?

我就是。您是李先生吧？

A: No sir, I'm not. I'm Liu Hua, sales manager at ABC Trading. Mr. Li asked me to come and meet you, because he was expectedly tied up this morning. He is very eager to meet you, and sends his warmest regards.

不，我不是。我是刘华，ABC贸易公司的销售经理。李先生要我来接您，因为他今早突然有事无法分身。他非常想见您，要我代他向您致意。

B: I see. Well, it's very nice to meet you, Liu Hua. And please, feel free to call me Rex. I'm not big on formalities.

原来如此。很高兴认识你，刘华。叫我勒克斯就可以了，我不喜欢拘泥于礼节。

A: That would be my pleasure. Can I help you with your bags? We're got a limo waiting outside.

这是我的荣幸。我来帮你拿箱子吧？我们弄了一辆豪华轿车在外恭候。

B: A limo? I see you're trying to butter me up!

豪华轿车？我看你们是想讨好我吧！

A: I hope you have a pleasant flight over, Rex. I've traveled the trans-Pacific routes before,and I know tiring they can be.

勒克斯，我希望你此次来访旅途愉快，我以前也做过横渡太平洋的航班，我知道那有多累。

B: This one was uneventful, except for a little turbulence here and there. In fact, I feel as crisp as a new dollar bill.

除了不时有气流不稳之外，一路都很顺利。说真的，我觉得自己还是很有精神的。

A: Glad to hear it. Would you like an informal dinner with us tonight? Mr. Li asked me to inquire.

很高兴听你这么说。你愿意今晚和我们一起吃顿便饭吗？李先生要问我一声。

B: It's very nice of him, but truthfully I'd rather just spend a quiet evening in the hotel getting ready for tomorrow's appointment. Mr. Li won't mind?

他太客气了。不过我想静静地在饭店休息一晚，准备明天的会议。李先生不会介意吧？

A: Not at all. He expected you'd want a little rest first. Just to confirm—you know that tomorrow's meeting is set for 10a.m., at our office? I'll pick you up at the hotel at 9:15.

当然不会，他想到你可能需要稍作休息。跟你确认一下，你知道明天的会议是早上10点在我们办公室举行吧？我会在9:15到饭店接你。

B: That'll be fine. Liu Hua, thank you so much.

好的，刘华，谢谢你。

A: It's my pleasure. By the way, are there any sights you'd like to see while you're here? I'd be happy to show you around.

别客气。对了，在这段时间，你是否想去参观一些地方？我可以带你四处逛逛。

B: Well, I have instructions not to mix pleasure with business on this trip. But could we see international Trade Center, and Zhong guancun Science&amp;Technology Park?

嗯……老板指示我这次不能假借公事四处游玩。不过，我们可以到国贸中心与中关村科技园区看看吗？

A: That's no problem. I'll set up appointments for later this week.

没问题，这周晚些时候我会安排。

B: Thank you very much.

多谢。
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